
N-VA betreurt keuze locatie nieuwe hondenweide
De nieuwe hondenweide in onze gemeente komt niet in het centrum op de oude stortplaats aan de Broekelei, maar in het natuur-
gebied Pommelsven aan de Torteldreef. Die eerste locatie was nochtans uitermate geschikt, vindt N-VA Keerbergen. 

Het gemeentebestuur besliste om de concrete plannen voor 
een nieuwe hondenweide op de voormalige stortplaats aan de 
Broekelei op te bergen. Die locatie beschikte nochtans over tal 
van troeven:

• mooie open locatie pal in het centrum; 
• goede bereikbaarheid en parkeergelegenheid;
• gelegen naast het grote natuurgebied Broekelei;
•  omvorming van deze stortplaats tot een uitdagende, 

groen ingerichte hondenweide;
•  grote consensus tussen omwonenden, honden-

liefhebbers en milieuadviesraad. 

In de plaats van er een hondenweide in te richten, zal het 
gemeentebestuur de oude stortplaats via OVAM herbebossen. 
“Halsoverkop koos het bestuur voor een nieuwe ‘hondenbos-
losloopzone’ in het erkende natuurgebied Pommelsven aan de 
Torteldreef/Jachthoorndreef. Dat gebeurde zonder overleg met 
de omwonenden en de milieuadviesraad en zonder de goedkeu-
ring van het Agentschap Natuur en Bos, dat over de herbestem-
ming van dit stuk erkend natuurgebied moet beslissen”, weet 
gemeenteraadslid Frank Van Nuffelen. 

Ongedragen beslissing
De N-VA betreurt deze overhaaste, ongedragen beslissing om 
80 are bos in natuurgebied te ontbossen in een poging om er een 

kwalitatieve hondenlosloopzone van te maken, om dan vervol-
gens de oude stortplaats te bebossen. “We stelden op de gemeente-
raad voor om de geplande hondenweide in het centrum aan de 
Broekelei te behouden en om ook op andere geschikte plaatsen 
in onze gemeente een hondenweide in te richten voor onze 
hondenvrienden.”

Het is onbegrijpelijk dat een 
perceel in natuurgebied ontbost 
moet worden, terwijl er een 
perfect alternatief is.” 
Frank Van Nuffelen, gemeenteraadslid

Wissel van de wacht in de gemeenteraad
Met een nieuw jaar komt een nieuw begin! Na drie jaar hard werken 
wordt Lena De Clippeleer in de gemeenteraad opgevolgd door Mathias 
Hauben. Lena zal vanaf januari dossiers opvolgen in het bijzonder comité 
van het OCMW. We danken Lena voor al haar inzet en toewijding in de 
gemeenteraad en wensen Mathias alle succes bij ons in de fractie.

Voor meer informatie: contacteer Lena en Mathias via keerbergen@n-va.be.
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Keerbergen op zijn kop
De aandachtige Keerbergenaar heeft ongetwijfeld gemerkt dat onze gemeente een nieuw logo rijker is. Nu ja, ‘rijker’ is niet het  
juiste woord: de totale kostprijs van het logo bedraagt momenteel 42.000 euro. Genoeg om van achterover te vallen. Gelukkig 
heeft het logo dat al gedaan in onze plaats …

N-VA Keerbergen heeft vroeger al opgeroepen om deze geld-
verspilling een halt toe te roepen, helaas zonder resultaat. Er 
werd ook gevraagd lokale burgers (en grafisch ontwerpers) te 
betrekken bij dit nieuwe logo. Het Open Vld/CD&V-bestuur 
heeft de opdracht echter uitbesteed aan een Gents designbureau, 
dat 27.000 euro vraagt voor het draaien van één letter. Dat was 
uiteraard ook de offerte met de hoogste kostprijs.

Promofilmpje van 1,5 euro per kijker
En de overige kosten? Die werden gemaakt om het oude logo te 
vervangen door het nieuwe. De bestickering van dienstwagens, 
vlaggen, banners, de restyling van de Keerinfo … noem maar op. 
Ook is er een promofilm van 1.500 euro gemaakt om het nieuwe 
logo voor te stellen. Een fragmentje daarvan werd op de 

gemeentelijke sociale media geplaatst, waar het alvast 958 keer 
bekeken is. Met andere woorden: men heeft 1,5 euro uitgegeven 
per kijker. Een goede investering? 

Foute prioriteiten
“Deze 42.000 euro had ook anders besteed kunnen worden”, 
vindt N-VA-bestuurslid Mathias Hauben. Het gemeentebestuur 
laat hiermee duidelijk zien waar zijn prioriteiten liggen. Een blik 
in de meerjarenplanning leert ons bijvoorbeeld dat een veilige 
schoolomgeving de gemeente 10.000 euro waard is en duurzame 
mobiliteit 20.000 euro. Voor deze meerderheid is het kennelijk 
belangrijker dat dingen er goed uitzien, dan dat ze goed zijn. 
N-VA Keerbergen blijft zich inzetten voor inhoud en voor een 
beter Keerbergen.”

Deze 42.000 had ook besteed 
kunnen worden aan een veiliger 
verkeer.” 
Mathias Hauben, bestuurslid en 
toekomstig gemeenteraadslid

 Het nieuwe logo naast het oude. Een overbodige uitgave, als u 
het ons vraagt.

Deputatie Vlaams-Brabant vernietigt vergunning SemCom
Op 25 november vernietigde de deputatie van de provincie Vlaams-Brabant de gedeeltelijke vergunning die het Keerbergse 
oranjeblauwe gemeentebestuur in juni dit jaar afleverde voor de herontwikkeling van de SemCom-site langs de Vlieghavenlaan. 
Een grootschalige herontwikkeling met grote impact op de leefbaarheid en mobiliteit van de omgeving lijkt daarmee voorlopig 
afgewend.

Begin dit jaar deed de huidige eigenaar een aanvraag om het 
voormalige seminariecomplex om te vormen tot een groot 
kantorencomplex van elf units en een groot restaurant/feestzaal. 
Liefst 232 inwoners dienden bij de gemeente bezwaar in. De 
oranjeblauwe meerderheid zag zich dan ook gedwongen om de 
plannen bij te sturen en slechts een gedeeltelijke vergunning af 
te leveren. “Het schepencollege vergunde uiteindelijk drie grote 
kantoorunits en het restaurant/feestzaal met een oppervlakte 
van liefst 700 m2. Maar ook deze gedeeltelijke vergunning bleef 
uiterst problematisch. De uitgevoerde mobiliteitsstudie sprak 
nog steeds van een toename van meer dan 400 verkeersbewegin-
gen per dag”, zegt gemeenteraadslid Maarten Gabriels.

Leefbaarheid en veiligheid voorop
De site ligt in residentieel woongebied, maar nog belangrijker 
op zo’n 100 meter van de grootste scholencampus uit de ruime 
omgeving. Qua verkeersveiligheid en mobiliteit was een derge-
lijk project onmogelijk inpasbaar. De buurt ging met steun van 
de N-VA dan ook bij de provincie in beroep tegen de afgeleverde 

vergunning. “Met succes, want onlangs besloot de deputatie om 
de vergunning integraal te vernietigen en in de toekomst enkel 
nog bestemmingen toe te laten die verenigbaar zijn met de om-
geving. We zijn zeer tevreden met deze beslissing in het belang 
van de buurt. Voor de N-VA is een herontwikkeling van deze site 
broodnodig, maar ze moet wel inpasbaar zijn in de omgeving. 
Leefbaarheid en verkeersveiligheid moeten vooropstaan. Daar-
om zijn we resoluut voorstander van een kleinschalige heront-
wikkeling naar een zuivere woonfunctie, in harmonie met de 
omgeving”, besluit Gabriels nog.

De N-VA is voorstander van een 
kleinschalige herontwikkeling,  
in harmonie met de omgeving.”
Maarten Gabriels, gemeenteraadslid
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Overlast en criminaliteit streng en proactief aanpakken
Rondslingerende rotzooi, uitgerukte verkeersborden, scheef hangende straatnaamborden, gebroken ruiten en ander glas: slecht 
uitgeslapen ‘nachtkabouters’ maar jammer genoeg ook echte vandalen zijn geregeld aan het werk in Keerbergen. Dat heeft  niet 
alleen grote fi nanciële gevolgen, het zorgt ook voor een onveiligheidsgevoel. N-VA Keerbergen pleit voor een streng én proactief 
veiligheidsbeleid. 

Camera’s, verlichting, buurtcomités en buurtinformatie-
netwerken bewijzen wel degelijk hun nut. Maar dat is kennelijk 
nog niet voldoende. “Veiligheidsbeleid gaat over meer dan alleen 
financiële middelen”, zegt gemeenteraadslid Greet Van Camp. 
“Veiligheidsbeleid is ook sociale controle. Het vereist een cultuur

waarin inwoners zich ervan bewust zijn dat zij hun steentje kun-
nen bijdragen aan een veilige samenleving. Want een doordacht 
veiligheidsbeleid is niet alleen het aanpakken van vandalisme en 
criminaliteit, maar is ook aandacht voor propere straten, voor 
goed verlichte donkere hoeken. Veiligheidsbeleid is vooral ook 
een proactief beleid.” 

Het staat niet voor niets in ons doelstellingenplan. De N-VA 
wil alle overlast en criminaliteit – klein én groot – blijven 
aanpakken. Voor een veilig en zorgzaam Vlaanderen. Daarom 
onze vraag aan het gemeentebestuur: een fikse sensibiliserings-
campagne. Groot opgezet.

Rik Wouters: 950 jaar Keerbergen
Het is alweer meer dan twee jaar geleden dat Cyriel Hendrickx van ons heengegaan is. Hij was jarenlang onze koster, 
organist en tevens medestichter van het Sint-Michielskoor. “Ik denk nog veel aan Cyriel, hij was voor mij een vriend”, 
zegt oud-burgemeester Dominick Vansevenant. 

Tijdens zijn laatste levensjaren ging Cyriel samen met zijn 
echtgenote Bertha verwoed aan het werk met het finale 
manuscript van auteur Rik Wouters: ‘950 jaar Keerbergen’. 
“Ik was vereerd en ontroerd dat ik Cyriel mocht helpen om dat 
manuscript in een boek om te vormen”, aldus Dominick. 
“Het is een prachtig boek geworden, helemaal in de geest van de 
andere boeken die Rik Wouters over onze gemeente schreef.” 

Geschiedenis koesteren
Wilt u zelf meer weten over de Keerbergse geschiedenis? 
Sommige boeken van Rik Wouters kan u nog kopen bij 
Heemmuseum De Botermolen, een prachtige organisatie die 
de Keerbergse geschiedenis koestert. Hun contactgegevens 
vindt u op de website www.debotermolen.be. Uiteraard vindt u 
er ook het laatste boek, ‘950 jaar Keerbergen’. 

Alle Keerbergenaren moeten 
’s avonds en ’s nachts rustig en 
veilig naar huis kunnen wandelen.” 
Greet Van Camp, gemeenteraadslid

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

 U vindt de boeken van Rik Wouters 
nog bij Heemmuseum De Botermolen.

Dominick Vansevenant, oud-burgemeester

www.n-va.be/keerbergen
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


